
Τριτόκλιτα επίθετα: σε -ύς, -εῖα, -ύ 

 

Να γραφτούν οι ζητούμενες πτώσεις των επιθέτων στον ενικό και τον πληθυντικό: 

γλυκύ, αιτιατική:                                                  /  

βαρύς, γενική:     / 

εὐθεῖα, δοτική:    / 

παχύ, ονομαστική:     /  

ταχύς, κλητική:    /  

τραχεῖα, γενική:    / 

ὀξύ, αιτιατική:     / 

βραδὐς, δοτική:     / 

εὐρεῖα, δοτική:     / 

 

Τριτόκλιτα επίθετα: σε -ης, -ης, -ες 

 

Να υπογραμμιστούν οι ορθοί τύποι των επιθέτων στις ζητούμενες πτώσεις: 

ἀληθής, γενική πλ. :                      α) άληθοῦς   β) ἀληθῶν 

άκριβές, δοτική πλ.:                   α) άκριβεῖ   β) άκριβέσι    

εὐμεγέθης, δοτική εν.:      α) εὐμεγέθει  β) εὐμεγέθους  

μονῆρες, γενική πλ.:                     α) μονήρων   β) μονηρῶν 

ποδήρης, ονομαστική πλ.:      α) ποδήροι   β) ποδήρεις     

αὔθαδες, αιτιατική πλ. :               α) αὐθάδη   β) αὔθαδη  

αὐτάρκης, κλητική εν.:       α) αὔταρκες   β) αὐτάρκες 

εὐώδης, αιτιατική εν.:       α) εὐώδεις   β) εὐώδη 

εὐσεβές, γενική εν.:        α) εὐσεβοῦς            β) εὑσεβῆ 



Τριτόκλιτα επίθετα: σε -ων, -ων, -ον 

 

 

Να αναγνωριστούν οι πτώσεις των επιθέτων  
και να γραφτούν οι αντίστοιχες πτώσεις στον άλλο αριθμό: 

 
 
επίθετο   πτώση  / στον άλλο αριθμό 
________________________________________________________________ 
μετριόφρων =     / 
 
εὐδαίμονι  =      / 
 
τήν ἀγνώμονα =     / 
 
αἱ ἄφρονες =     / 
 
μνήμονας =      / 
 
εὐσχημόνων =     / 
 
μεγαλοπράγμοσι =     / 
 
εὐγνώμονος =     / 
 
(ὦ) κακοδαίμονα =    / 
 
οἱ ἐλεήμονες =     / 

 
 
 
 
 
 

 


